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Eindenhout opnieuw bedreigd

Joost van der Elst

Wij karteerden gedurende de broedtijd zingende mannetjes. De onge-

woon talrijke territoriavan sommige soorten konden volgens ons gedeel-

telijk worden toegeschreven aan de kaalslag in de Hout, die ook in de

broedtijd onverminderd doorging. Hierdoor zou Eindenhout een wijk-

plaats voor vogels kunnen zijn geweest.

In 1965 berichtten B&W aan Ruting dat Eindenhout "gezien de grote

natuurwaarde" de bestemming reservaat zou krijgen. Het zou overigens

nog jaren duren voor het officieel zover was. Wij dachten, dat wij dat

mooi bereikt hadden, maar helemaalterecht was dat niet. Het was B&W

inmiddels duidelijk geworden, dat de plannen voor sportvelden en een

tennispark onbetaalbaar zouden worden door de hoge kosten van het

bouwrijp maken van het "dronkemanslandje". Met deze koerswijziging

legde de gemeentedus bij alle natuurbeschermers eer in!

Jammer genoeg leidden de besprekingen met Vogelbescherming om in

het 'Huis met de beelden' haar kantoor en een educatiefcentrum te ves-

tigen tot niets. Laten we hopen dat het verschenen rapport een wapen

in de strijd is om Eindenhout als reservaat te behouden.

J. van der Eist, Jacob van Lenneplaan 1, 2012 PL Haarlem

Naschrift redactie: Op initiatief van de KNNV hebben Joop Mourik et al een rapport

samengesteld waarin de natuurwaarden van Eindenhout worden beschreven en aan-

bevelingen voor bescherming en beheer worden gedaan. Dit rapport is 16 mei in de

gemeenteraad besproken. KNNV en VWG zullen voortaan in een vroeg stadiumbetrok-

ken worden bij planvorming rond Eindenhout.

Een fietspad door Eindenhout, opruimen van ”overtollig groen”: De No-

bel & Geelhoed luiden de noodklok (Fitis 37(3): 82-93). In dit geval is

het wellicht aardig om iets op te halen over de achtergrond van de door

De Nobel & Geelhoed geciteerde inventarisatie die Theo Belterman en ik

in 1964 uitvoerden.

In 1963 wilde de gemeente op Eindenhout sportvelden en een tennis-

park aanleggen. Daaf Ruting, gemeentelijk onderwijsinspecteur, bekend

bij oud-NJN-ers en KNNV-ers, bracht een informeel groepje bijeen om

hier iets tegen te doen. De Vogelwerkgroep had toen nog geen commis-

sies om in zo’n geval in actie te komen. Ruting vroeg ons een terreinbe-

schrijving te maken en de broedvogels te inventariseren.


